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Op mijn kabinet

Al was het een korte week, ze was bijzonder intens op 

mijn kabinet. De voorbereiding van het 

competiviteitsdebat en van de bankenwet eisten zeer 

veel aandacht en denkwerk. De volgende weken worden 

cruciaal voor die materies. Wie op een kabinet werkt 

mag geen uren kennen. Ik ben mijn kabinet erg 

dankbaar voor de 8 maanden intensieve samenwerking. 

We vormen een schitterende ploeg. 

Terugblik naar voorbije week

Donderdag 31 oktober: 

België-Guinee

Donderdag ontmoette ik mijn Guineese evenknie, Minister Kerfalla 

Yansané. Hij werd uitgeroepen tot de beste Minister van Financiën 

van Afrika, en was gouverneur van de Nationale Bank van Guinee

sedert 1985. We ondertekenden een protocol dat de schulden van 

het Afrikaanse land Guinee ten aanzien van België volledig 

kwijtscheldt. We kunnen een aantal zeer arme Afrikaanse landen 

niet blijven opzadelen met verstikkende afbetalingsprocedures. 

Met het geld dat vrijkomt kan het land investeren in gezondheid en 
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Koen op Stap

Zondag 3 november

Concert met mijn 
echtgenote

Benjamin Britten is een heel 

grote componist. Zijn 
Oorlogsrequiem werd voor het 
eerst opgevoerd in 1962. 

Zondagavond gingen we de 
opvoering door het Muntorkest 

en liefst vier koren 
bewonderen in het Paleis voor 
Schone Kunsten. Britten 

bediende zich van de teksten 
van de Britse dichter Owen 
die omkwam in de Eerste 
Wereldoorlog nu 100 jaar 
geleden. Alles wat een dichter 
kan doen is waarschuwen, zei 
Owen. Een waarschuwing om 
nooit te vergeten. 

Pannenkoeken in 
Boutersem
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onderwijs. 

Woensdag 30 oktober:

Kansspelcommissie

In Brussel werd deze week door de Kansspelcommissie een 

studie-tweedaagse gehouden over online kansspelen. In mijn 

toespraak wees ik op het belang om mensen te beschermen tegen 

de gevaren die kansspelen met zich meebrengen. Nieuwe trends 

zijn de gokspelletjes via de sociale media. We moeten dit goed in 

de gaten houden. Ook voor de Nationale Loterij die onder mijn 

voogdij valt, is dit een grote uitdaging. Het is niet het spel, zei Plato 

al, maar de verslaving eraan die een bedreiging vormt.  

Dinsdag 29 oktober: 

50ste verjaardag European Savings and Retail Banking Group 

(ESBG)

Samen met Voorzitter Herman Van Rompuy en EU-Commissaris 

Joaquin Almunia was ik te gast bij de groepering van Europese 

spaarbanken, ESBG. Wij mochten een driehonderdtal leiders van 

spaarbanken toespreken aan het einde van een lange studiedag. 

Reeds heel wat inspanningen werden op Europees vlak en in 

België geleverd om de financiële sector te hervormen. Het werk is 

echter niet af. Daarom werk ik aan een omvattende bankenwet. 

Banken moeten het vertrouwen van hun klanten nog meer terug 

verdienen. Dat is prioritair. Deze boodschappen onderlijnde ik in 

mijn toespraak. 

Ik moet dezer dagen geweldig 
opletten om niet aan te 

komen. De weegschaal liegt 
nooit. Mijn probleem wordt 

veroorzaakt door een zekere 
aanleg, gebrek aan tijd om te 
bewegen en vooral, doordat ik 

zeer graag eet. Zo wordt een 
pannenkoekennamiddag voor 
een ‘lijnende’ (nu ja) lekkerbek 
al gauw een beproeving.  Bij 
CD&V Boutersem was het 
anders. Ik ontmoette zoveel 
aangename mensen dat ik 
niet eens aan pannenkoeken 
toekwam. 
Eerste schepen Chris Vervliet
deed knap werk in Boutersem 
waar CD&V in de meerderheid 

zit. De vele mandatarissen  
waar ik mee sprak en de 
sympathisanten waren 

unaniem: na 24 jaar absolute 
meerderheid en 18 jaar 

oppositie zit CD&V Boutersem 
sedert 2012 opnieuw in de lift. 

Zaterdag 2 november
Hartverwarmend Herne

Herne is diep Pajottenland. En 

CD&V Herne bloeit er als 
vanouds. Ik werd er hartelijk 
verwelkomd door 

burgemeester Poelaert en zijn 
quasi-voltallig schepencollege. 

In vele gesprekken kon ik de 
warme CD&V-polsslag van de 
gemeente voelen. 

Tegenover de heer en 
mevrouw Catrees van het 
gelijknamig kapperssalon 
biechtte ik mijn haar-zonde 
opnieuw, en ik kreeg 
vergiffenis. En ik beloofde aan 
koster Gaston Delbaer om 
binnenkort naar Bever te 
komen.

Vrijdag 1 november
Allerheiligen
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Ontmoeting Secretaris-generaal Wereld Douane Organisatie

Op dinsdag werd ik samen met het hoofd van onze douane, Noël 

Colpin, uitgenodigd door Voorzitter Kunio Mikuriya in het 

hoofdkwartier van de Werelddouaneorganisatie dat sedert de jaren 

‘50 in Brussel gevestigd is en 160 mensen tewerkstelt. De WDO 

bestrijkt 98% van de wereldhandel. Het is daarmee de enige 

officiële wereldwijde organisatie van die omvang die in ons land 

gevestigd is. Zij ontvangt jaarlijks een belangrijke subsidie van 

België. We hebben ook heel wat kunde en kennis inzake douane 

aan te leveren met onze Antwerpse haven en de Europese 

douane-unie, en zijn onder andere experten in drugbestrijding aan 

de grens. We dragen aldus ‘onze steen’ bij aan een 

geharmoniseerde regelgeving op douanevlak in de hele wereld. 

Dat is voor de vrije handel heel belangrijk.

Dialoog met de Horeca

Op diezelfde dinsdag ging ik ook in dialoog met de horeca uit het 

Leuvense in Brasserie St-Jean in Oud-Heverlee. Ik lichtte er de 

lastenverlagingen voor de sector toe: BTW-verlaging naar 12%, de 

fiscale en sociale voordelen voor overuren van vast personeel en 

voor gelegenheidsarbeid. Het werd een openhartig debat. De 

getuigenissen betekenen veel voor mij: recht voor de raap, maar 

respectvol. Ik onthoud dat de relancemaatregelen van de regering 

aangewezen zijn, maar dat het zwaar bergop blijft, en vooral 

moeilijk om gemotiveerd personeel te vinden. Mijn eerbied voor de 

sector is enkel toegenomen. Ik beloofde een nog betere klant te 

worden, maar daarmee alleen kan ik het natuurlijk niet oplossen. 

Voor verslag op ROBtv: klik hier.  Lees ook de artikels in 'Het 

Nieuwsblad' en in 'Het Laatste Nieuws' van 30 oktober 2013

   Mijn nieuwe werkweek

Maandag 4 november

� Toespraak Federatie der Bankkaderleden

   Dinsdag 5 november

Er gaat geen Allerheiligendag
voorbij of ik bezoek samen 
met de familie de kerkhoven 
waar onze familie begraven 
ligt. Mijn moeder is sterk 
gehecht aan die bezoeken –
we gaan tot aan de 

betovergrootouders, en aan 
het samenzijn dat erbij hoort. 
We moeten nu leven, 

vandaag, samen met wie er 
nog is. De doden zouden 

glimlachen als ze zien hoeveel 
zorgen we ons maken, eerder 
dan te letten op de vogels in 

de lucht en de bloemen in het 
veld.  

Donderdag 31 oktober 
Een nieuw haartype

Een klein huiselijk incidentje 
dat ik voor de buitenwereld 
niet kon verstoppen, heb ik 
dan maar zelf op facebook
‘gegooid’. Ik kreeg heel wat 
originele tips binnen. 
Inmiddels is het ergste ‘leed’ 
geleden. Het weinige haar dat 
ik nog heb, groeit sneller dan 

ooit. 

Woensdag 30  oktober 

Business meets law. Law 
meets business

Woensdagavond kon ik in een 
debat met Annemie 

Turtelboom de jonge 
kandidaat-studenten van een 

opleiding die ik zelf mee uit de 
grond gestampt had in Leuven 
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� Slotwoord CD&V-conferentie 'Anders naar het 
werk'

� Kamercommissie Financiën

   Woensdag 6 november

� Kamercommissie Financiën (mondelinge 

vragen)

� Gastspreker CD&V Sint-Martens-Latem

   Donderdag 7 november

� Toekomstforum Halle-Vilvoorde 

� Ministerraad

� Plenaire zitting Kamer en Senaat

enthousiasmeren in een debat 
aan KUL. De gemengde 
opleiding recht en economie is 
het paradepaardje van beide 
faculteiten. Zij hebben elkaar 
nodig, het recht en de 
economie. Annemie 
Turtelboom en ikzelf zijn er 
het levende bewijs van. Zij 
economisch geschoold op 
Justitie, ikzelf als jurist op 
Financiën. Annemie is een 
oud-studente van mij. Ze 
herinnerde het zich 
nauwelijks, zei ze tegen mijn 
studenten van vandaag, want 
ze heeft destijds al mijn lessen 
gebrost. Het is altijd goed voor 
een professor zichzelf te 
horen relativeren. Misschien 
was Annemie wel nooit 
Minister van Justitie willen 
worden als ze mijn lessen wel 
had bijgewoond.
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